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Hart voor Medemblik heeft op zaterdag 13 november jongstleden in Oostwoud een wandeling met 
bewoners georganiseerd. Daarin heeft men zich kunnen uitspreken over allerhande (reeds bekende 
en onbekende) onderwerpen die van invloed zijn op de eigen leefomgeving. Op basis daarvan stelt 
Hart voor Medemblik onderstaande vragen. Deze vragen zijn derhalve tot stand gekomen met 
behulp van de input van de inwoners en van fractieondersteuner en Oostwouder Niels. 

"Het Boetje"
Een op dit moment negatief gezichtsbepalend onderdeel van de Oostwouderdorpsstraat is het oude 
“Boetje” waar vanwege instortingsgevaar al maandenlang een hek omheen staat. De aanblik er van 
is ronduit triest. Er is veel onbegrip en onduidelijkheid bij de inwoners over het hoe en waarom 
daarvan. In de gemeentebode zijn over dit onderwerp al de nodige ingezonden stukken verschenen, 
onder meer afkomstig van de Historische Vereniging Midwoud-Oostwoud. Volgens een artikel 
daarover van 12 november jl. laat de communicatie met de gemeente over dit onderwerp flink te 
wensen over (er wordt gesproken over “nul reactie”). Ook de beloofde bijeenkomst met 
dorpelingen die hierover door de dorpsraad zou worden georganiseerd komt er telkens maar niet. 
Daarom stelt Hart voor Medemblik hierover de volgende vragen:

1. Klopt het dat er door HVC 200.000 euro beschikbaar is gesteld om “Het Boetje” te 
behouden en op te knappen? 

- Zo nee: om welk bedrag gaat dit dan?

antwoord Er is door HVC geld beschikbaar gesteld om de wensen die er zijn bij de inwoners om 
het Boetje en/of het omliggend terrein op te knappen en een openbare en 
maatschappelijke functie te geven. De gemeente kan invulling geven aan de wensen 
voor dit gebied, in overleg met betrokkenen uit Midwoud en Oostwoud. 
Vanwege de betrokkenheid met en door de inwoners hebben we overleg met de 
dorpsraad, oudheidkundige vereniging en stichting sport en spel gehad. De dorpsraad 
heeft daarom, zoals eerder gezegd bij de beantwoording van de raadsvragen van D66,  
op verzoek van de gemeente de regie om tot een voorstel te komen hoe we de HVC-
gelden gaan aanwenden. 



Is dit bedrag nog steeds voor de volle 100% beschikbaar?
Zo nee: waar is dit geld dan aan uitgegeven?

antwoord Er is een bedrag van € 200.000,= beschikbaar. Er zijn wat onderzoekskosten gemaakt die 
hiervan betaald worden, de rest is beschikbaar. 

Wat is volgens het college de actuele status van de plannen voor “Het Boetje” en waar 
stokt het?

antwoord Het college heeft geen plannen met het Boetje. Er stokt ook nergens iets. De dorpsraad 
is volop bezig met het uitzoeken en formuleren van wat er momenteel leeft onder de 
omwonenden. De inzet is daarbij ook gericht op onderzoek naar de mogelijkheden voor 
behoud van het Boetje. Zie ook bij 1)
Wanneer kunnen wij volgens het college concrete plannen voor “Het Boetje” 
verwachten?

antwoord Het voornemen van de samenwerkende partijen is om hun plan begin Q1 aan de 
gemeente aan te bieden. Daarna gaat de gemeente het plan toetsen op haalbaarheid, 
bestemmingsplan mogelijkheden en tal van andere aspecten. Op basis van de resultaten 
daarvan, kunnen we komen tot het maken van concrete afspraken. 

Naam fiets- en wandelpad
Het "nieuwe" fiets- en wandelpad nabij “Het Boetje” dat richting de nieuwbouwwijk in Midwoud 
gaat heeft op dit moment nog geen (zichtbare) naam.

2. Wanneer krijgt dit fiets- en wandelpad een naam?

antwoord In het voorjaar van 2022 krijgt het fietspad- en wandelpad een naam. 

3. Is het mogelijk dat inwoners zelf een naam mogen bedenken of mogen kiezen uit een 
shortlist van namen?

antwoord Om een goede naam te vinden, passend bij de lokale traditie en gevoel, zijn de 
dorpsraad Midwoud Oostwoud en de Historische Vereniging Midwoud/Oostwoud om 
advies gevraagd. Zij vertegenwoordigen de inwoners.

Woudrust
De openbare ruimte nabij Activiteitencentrum Woudrust (Pletering, De Zoutman, Dr. Mulderstraat 
en Woudrust) zal worden gereconstrueerd. Hart voor Medemblik heeft vernomen en daarna ook zelf 
geconstateerd dat de openbare verlichting direct nabij Woudrust ondermaats is en zorgt voor een 
gevoel van onveiligheid.

4. Kan het college dit punt meenemen in dit project?

antwoord Het vervangen van openbare verlichting is geen uitgangspunt binnen het 
reconstructieproject. Tijdens de participatie is dit zorgpunt ook niet genoemd. Tot op 
heden is dit daarom niet mee genomen in de ontwerpen. Echter omdat de indeling van 
de openbare ruimte rondom het Activiteitencentrum door de reconstructie wijzigt, zijn 
er aldaar wel kleine aanpassingen aan de openbare verlichting nodig. In de uitwerking 



hiervan nemen wij ook alsnog dit aandachtspunt mee.

Jarenlange en toenemende verkeersoverlast
Er wordt in Oostwoud structureel te hard gereden en gemeentelijke en persoonlijke eigendommen 
worden door verkeersdeelnemers beschadigd. Zwaar verkeer dat over de brug op de Heemraad 
Witweg rijdt zorgt ervoor dat bewoners trillend in hun stoel zitten en in hun bed liggen en dat er 
(mogelijk) al scheuren in gevels zijn ontstaan en zullen ontstaan. Open uitlaten van 
verkeersdeelnemers uit de eigen regio zorgen voor dagelijkse geluidsoverlast. Met de toegenomen 
verkeersbewegingen door het dorp (o.a. door de nieuwe wijk Midwoud + het forensenverkeer tussen 
de A7 en regio Wervershoof) is ook genoemde overlast evenredig toegenomen. Inmiddels is het 
overduidelijk dat aanwijzingen in de vorm van verkeersborden en snelheidsaanduidingen op het 
wegdek niet helpen. Ook is er geen enkele sprake van handhaving en de communicatie tussen de 
inwoners en de gemeente is hierover niet goed te noemen. 

5. Is het college daarom bereid snelheidsremmende maatregelen te plaatsen in de 30- en 
50 kilometerzones in de Oostwouderdorpsstraat en Heemraad Witweg, zodat er 
redelijkerwijs niet meer te hard kán worden gereden?

antwoord In augustus van 2017 is de weg heringericht. Voorafgaande hebben we een participatie 
traject met de aanwonenden doorlopen. Daarbij is besloten de 30 km/u zone te 
voorzien van een rijbaan die volledig bestaat uit asfalt. In de oude situatie waren er 
stroken met klinkers aanwezig, die zorgde voor trillingsoverlast. De keuze om de rijbaan 
volledig te voorzien van asfalt is gemaakt om de trillingsoverlast te verlagen.
In het participatieproject is met de bewoners besproken dat dat dit mogelijk kan 
bijdragen aan een hogere snelheid van het verkeer.

Op de Heemraad Witweg zijn bij de herinrichting snelheidsremmende maatregelen 
aangebracht in de vorm van plateaus. 

In de 50 km/u zone hebben we gelijktijdig met de herinrichting ook snelheidsremmende 
maatregelen aangebracht in de vorm van wegversmallingen.

Begin dit jaar zijn er zowel in de 30 km/u zone als in de 50 km/u zone 
snelheidsmetingen uitgevoerd. De snelheid in de 30 km/u zone valt buiten de marge (is 
te hoog). In de 50 km/u zone valt de snelheid binnen de marge, wat mede te danken is 
aan de daar aanwezige snelheidsremmende maatregelen.

6. Is het college bereid om in Oostwoud verkeers-reducerende maatregelen te nemen zoals 
bijvoorbeeld (maar niet beperkt tot) “bestemmingsverkeer” of “eenrichtingsverkeer” in 
de  Oostwouderdorpsstraat, Heemraad Witweg en Oosteinde?

a. Zo nee: waarom niet?

antwoord We zijn hiertoe niet bereid. Het instellen van “bestemmingsverkeer” of 
“eenrichtingsverkeer” wordt niet als een gewenste ontwikkeling gezien. 
Voor de politie is het niet mogelijk om te handhaven op “bestemmingsverkeer”. Bij een 
controle kan iedereen namelijk aangeven dat zij “bestemmingsverkeer” zijn. 
Bij het toepassen van eenrichtingsverkeer kan er een lager attentieniveau ontstaan, wat 
voor minder voorzichtig rijgedrag kan zorgen. Ook kan het voor hogere rijsnelheden 



zorgen in de betreffende straat en in de nabije omgeving. Doordat het verkeer moet 
omrijden wordt getracht de 'verloren' tijd in te halen. 
Het instellen van “eenrichtingsverkeer” kan ook zorgen van het verplaatsing van het 
probleem. Zo zal het verkeer moeten omrijden waardoor hogere verkeersintensiteiten 
op omliggende wegen kunnen ontstaan.

7. Veel ongelukken en schades worden veroorzaakt door opstoppingen op de zeer 
onoverzichtelijke kruising van de Oostwouderdorpsstraat, Heemraad Witweg en 
Oosteinde. Wanneer wordt deze kruising heringericht, overzichtelijker en minder druk 
gemaakt?

antwoord Uit onze gegevens blijkt dat er weinig ongevallen plaatsvinden op het kruispunt. 
De drukte op het kruispunt kan hiertoe bijdragen. Dit wordt veroorzaakt door de 
hoeveelheid verkeer en diversiteit. Men ziet auto’s, fietsers en voetgangers. Dit lijkt 
allemaal erg gevaarlijk maar dit zorgt er juist voor dat iedereen goed oplet en zijn of 
haar snelheid aanpast.
Helaas kunnen we het niet minder druk maken op het kruispunt, het verkeersaanbod is 
nog steeds groeiende. Een eventuele herinrichting staat nog niet op onze planning.


